

Røros Håndballgruppe

Protokoll - Styremøte September

Dato: 24.09.2025 18:30

Sted: Bergstaden Hotell / Bør Børsson

Deltagere:

- Lise Velzen
- Bente Jensvold
- ingunn holoymoen
- Kristel T Aas
- Sadmira Buljubasic
- Gunn-Hilde Kristoffersen
- Helene Marie Grov representert av Sadmira Buljubasic ved fullmakt
- Tone C Uglem - *ikke til stede*

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 25/7/1, vedtakssak

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 25/7/2, orienteringssak

Orientering fra kasserer

Det finnes penger i håndballgruppa. Mye kostnader fremover ifb med Yngres cup.

Sak 25/7/4, vedtakssak

Trenerhonorar 2025/2026

Det har kommet tilbakemeldinger om at de fleste trenerne velger å ikke ta ut honorar for å heller legge dette til i sosialpotten til lagene- og at det er viktigere at trenerne får gode verktøy.

Det skal være lavterskel å være med på håndball, og om vi øker sosialpotten får vi egenandelene for reiser/måltider mindre.

Vedtak

Foslag til honorar for 2025/2026 er som følger ;

I tillegg til honorar får også lagledelse

Genser,bukse og ytterjakke- som **skal** brukes på kamp/turnering!

ALDERSGRUPPE	LAGLEDELSE
Mini	3000
10, 11 og 12	3000
13 14 15 16	5000
Senior	10.000

Vedtaket var enstemmig.

Sak 25/7/5, orienteringssak

Orientering om RB Yngres Cup

Cupen ledes fra Hovedlaget - fått beskjed om at de ligger godt ann med det de må ha gjort.

Sak 25/7/6, vedtakssak

Budsjett innkjøp

Materialforvalter ønsker å få satt et budsjett for innkjøp som kan gjøres i løpet av året. Det bør også drøftes hva som kan kjøpes inn av fellesmateriell og hva vi tenker det enkelte lag bør dekke selv.

Vedtak

Vidrefører vedtaket fra 2024 på 15.000 ,-

Legger til nye 25.000 i år - slik at total pott er 40.000,-

Da inngår kjøp av klister til G15, senior dame og herre.

Lagbagger deles ut, med førstehjelpsutstur og vester(de fleste lag fikk lagsett forrige sessong)

Vedtaket var enstemmig.

Sak 25/7/7, orienteringssak

Klubbhåndbok

Utkast til klubbhåndboken.

Satser på å få ferdigstilt denne innen kort tid.

Sak 25/7/8, orienteringssak

Trenerkontrakt

Det er utarbeidet et kontaktforslag - vi finpusser på denne på møtet!
les gjerne igennom og kom med innspill

Sak 25/7/9, diskusjonssak

Learn Håndball

Vi har hatt et avn på learn håndball - det har blitt brukt noe av de yngre lagene - men er relativt dyrt.

NHF har kommet med samme konsept bare gratis.

Skal vi gå for nytt avn på learn håndball eller gå over til NHF sitt? evt se på andre løsninger.

- Saken tas opp igjen når vi har snakket med Learn Håndball

Sak 25/7/3, orienteringssak

Orientering fra Sportslig

Sadmira til stede for sportslig, mange saker å ta opp

- For få i sportslig utvalg - trenger flere.

Gjerne fra flere alderstrinn. Ønsker bidrag fra foreldregrupper.

- Det ble fremmet forslag om å kunne reise bort på kick-off helg sammen, hele håndballgruppa.

Ønsker at det settes av en komite til å organisere dette. -
kostnader/dugnad/egenandel.

- Må i så fall settes kampsperre på den helgen + Kick off Kyrksæterøra

- Kick-off til mini. Håndball kick-off på våren, bidrag de eldste lagene + senior.

- Lag som ønsker å leie andre haller - leie sammen, dialog på tvers av lag.

- Steinkjer-cup ser ut til å lede avstemning når det gjelder våren cup

- Påmelding når de åpner

- Oppdatert liste over trenere og lagledere. Sadmira ber om oppdatert info i Spond.

- Ønsker praktisk trenerkurs. Trenerforum er ønskelig.

- Laglederopplæring, TA, omberamming osv.

Settes av en time på møterom på Bergstaden Hotel.

- Laglederperm lages. Hvem?

- Dommerkurs

- Keeper trening, vært i kontakt med Kolstad.

Evt en hel dag i Verket med trenerbistand fra Kolstad.

Foreslår å snakke med Lars Wiggen, trenger halltid og flate.

- Mer strukturert tavleopplæring/sekreteriat. 3 stk gjennom sesongen.

- Revurdering på treningstider gitt pr lag i Verket?

Sommer/vinteridrett. Dialog med alle særgrupper.